
A Boh videl všetko, čo urobil, a hľa, bolo to veľmi dobré. (Gn 1, 31)

Dokument z registra stránky www.hd.kbs.sk | 1

(Maroš Sejka) To, čo Boh stvoril, bolo veľmi dobré. A predsa sa môžeme stretnúť s otázkou:
„Keď Boh stvoril tento svet ako dobrý, prečo je v ňom toľko zla?“ Človek túžiaci byť pánom
sa vzdal  svojho Pána, vzdal sa svojho Boha. Život, v ktorom nie je prítomný Boh, je jednou
veľkou tragédiou. Spôsobil ju hriech, pre ktorý sa často dobrovoľne rozhodujeme. Boh nás
dnes pozýva, aby sme sa znova rozhodli pre neho a zanechali svoj hriešny spôsob života.

(Zamyslenie pre východný obrad z Časopisu Slovo.)
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